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Hyvinvointi- ja sivistyslautakunta 11.02.2020 § 4

Joutsan kunnanvaltuuston kokouksessa 16.12.2019 (§ 67) Iiris Ilmonen
esit ti, että lukiolaisille ostettavat kannettavat tietokoneet os te taan myös
am mat ti op pi lai tok sis sa opiskeleville. Joutsan valtuusto päätti jättää asian
hyvinvointi- ja sivistyslautakunnan val mis tel ta vak si.

 Joutsan lukion aloittaville opiskelijoille on hankittu kannettavat tietokoneet
joi nain aiempina vuosina (esim. Sivistyslautakunta 30.08.2011 § 43).
Laitteiden hankinnasta on luovuttu perusteena kunnan taloudellinen ti lan-
ne. Ikäluokkien pienentyessä on tärkeää saada mahdollisimman suuri osa
lu ki oon perusopetuksen jälkeen lähtevästä ikäluokasta Joutsan lukion opis-
ke li joik si lukion elinvoiman turvaamiseksi. Lukion säilyminen on nähty kun-
nan strategiatyössä sekä Perlaconilta tilatun konsulttiselvityksen yh tey des-
sä tärkeäksi.

Valtuustoaloitteessa tuotiin esille, että kaikille opiskelijoille tulisi hankkia
lait teet tasapuolisuuden vuoksi. Lukion opiskelijahankinnassa lea sing-ra-
hoi tuk sel la hankittava kannettava tietokone ei ole suuri vuotuinen kus tan-
nus erä, mutta sillä voidaan saada etua opiskelijahankinnassa. Hankinnan
hin ta olet ta ma on vuodessa n. 3000 euroa. Tämä perustuu arvioon siitä, et-
tä Joutsan lukioon hakeutuisi n. 20 opiskelijaa vuonna 2020. Tarjoamalla
tä mä etu kaikille toisen asteen opiskelijoille, ei tällä panostuksella olisi
enää merkitystä Joutsan lukion markkinoinnin kannalta.
Tarvittaessa voidaan kyselyin selvittää, mitkä asiat vaikuttivat oman lukion
va lin taan opiskelupaikaksi.
Eri puolille opiskelemaan siirtyvien nuorten osalta leasing-rahoituksella
han kit ta va laite tuottaa kunnalle sopimukseen liittyen ongelmia takuu,- rik-
kou tu mis- ja katoamistapauksissa. Kunta joutuu vastaamaan laitteiden pa-
lau tuk ses ta leasingajan jälkeen. Oman lukion osalta sopimuksen ehtojen
mu kais ta käyttöä on helpompi valvoa.

Talousarvioon 2020 on varattu määräraha lukion opiskelijoille hankittaviin
kan net ta viin tietokoneisiin.

(Asian valmistelija yhtenäiskoulun ja lukion rehtori Arto Juntunen p. 040
766 7889)

Hyvinvointi- ja sivistysjohtajan ehdotus:
Hyvinvointi- ja sivistyslautakunta päättää, että muihin oppilaitoksiin ha keu-
tu vil le ei hankita kannettavia tietokoneita.

Päätös:
Hyvinvointi- ja sivistysjohtajan ehdotus hyväksyttiin.

Merkitään pöytäkirjaan, että rehtori Arto Juntunen oli esittelemässä asiaa.
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